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Zwracarn sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu rodzic6w i mlodziezy

lczgszczajqcej do Zespolu Szk6l Techniczrych we Woclawku

o wyremontowanie sali fitness, kt6ra od grudnia 2014 ne moZe by6

u4rtkowana z powodu wad, usterek i wilgoci na Scianach.

Opinia Powiatowego Nadzoru Budowlanego wskazuj e na koniecmoS6 remontu

korytafly i piwnic w budynku.

Nalezy zwr6ci6 uwagg, 2e w 2020 roku szkola bgdzie obchodzila 100-lecie

dzialalnoSci dla tego takbardzo waine j est dokoriczenie remontu budynku

szkoty.

Uprzejmie proszg Pana Prezyderrta o pomoc w tej sprawie.
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